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Rada Gminy Świerklaniec 

Radni 

Protokół Nr XVI/25 

XVI Sesja Rady Gminy Świerklaniec w dniu 27 lutego 2025 r. 

Miejsce posiedzenia: Pałac Kawalera w Świerklańcu 

Obrady rozpoczęto 27 lutego 2025 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:42 dnia 27 lutego 2025. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Nolewajka  otworzył XIV sesję Rady Gminy Świerklaniec, po czym 

przywitał zebranych Radnych i gości. 

 

Poinformował, że sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym.                 

W dalszej części odczytał informację związaną z przetwarzaniem danych osobowych RODO dotyczącą 

udziału w sesji Rady Gminy Świerklaniec. Na podstawie elektronicznej i papierowej listy obecności 

stwierdził, że obrady są prawomocne. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Barbara Mateja-Kołodziej (Kierownik Biura Rady Gminy) wystąpiła z wnioskiem o wycofanie z porządku 

obrad projektu uchwały nr 96 w sprawie zmiany uchwały nr LXXXVII/631/23 Rady Gminy Świerklaniec              

z dnia 30 listopada 2023 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, a także szczegółowych warunków przyznawania usług 

sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wycofanie z porządku obrad projektu uchwały nr 96 w sprawie zmiany uchwały nr LXXXVII/631/23 Rady 

Gminy Świerklaniec z dnia 30 listopada 2023 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, a także szczegółowych 

warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania 

wykonywania takich usług 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Zbigniew 

Jarka, Tomasz Kania, Justyna Kotalczyk, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Gerard Nowak, 

Eugeniusz Wajs 

NIEOBECNI (1) 

Gerard Nickel 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o stanie bezpieczeństwa w Gminie w roku 2024. 

4. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz 

innych istotnych dla Gminy spraw.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy w zakresie podatków za 2024 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 93 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Świerklaniec. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 94 w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/353/18 Rady Gminy 

Świerklaniec z dnia 25 stycznia 2018r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne na terenie Gminy Świerklaniec oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 95 w sprawie przyjęcia programu osłonowego "Korpus Wsparcia 

Seniora w Gminie Świerklaniec" na rok 2025. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 96  w sprawie zmiany uchwały nr LXXXVII/631/23 Rady Gminy 

Świerklaniec z dnia 30 listopada 2023 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania, a także szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu 

usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 97  w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2025-2038. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 98  w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 

gminy na 2025 rok. 

13. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 30.01.2025 r.  

14. Informacje i komunikaty w sprawach bieżących. 

15. Zakończenie. 
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3. Informacja o stanie bezpieczeństwa w Gminie w roku 2024 (załącznik nr 2 do protokołu). 

Wojciech Kowolik (Komendant Posterunku Policji w Radzionkowie) przedstawił zebranym dane                             

o bezpieczeństwie w Gminie za rok 2024. Przedstawił stan kadry w Komisariacie Policji w Radzionkowie. 

Następnie podziękował za pomoc finansową na zakup nowego radiowozu dla Komisariatu. Zwrócił się              

z prośbą, aby w miarę możliwości finansowych Gminy Świerklaniec, w tym lub przyszłym roku również 

wesprzeć finansowo uzupełnienie taboru Komisariatu, oraz zabezpieczyć środki na izbę wytrzeźwień 

 

4. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym 

oraz innych istotnych dla Gminy spraw (załącznik nr 3 do protokołu). 

W dyskusji wzięli udział: 

• Łukasz Lesik – zwrócił się z zapytaniem, jaki był temat spotkania w Urzędzie Marszałkowskim. 

• Grzegorz Zadęcki (Wójt Gminy Świerklaniec) – poinformował, że tematem spotkania był chodnik 

przy drodze wojewódzkiej DW 911 pomiędzy Orzechem a Świerklańcem. Było to już drugie 

spotkanie w tym temacie. Dodał, że Gmina została poproszona o przygotowanie koncepcji, których 

odcinków miałoby dotyczyć projektowanie chodnika, i przedłożenie jej na następnym spotkaniu. 

Wójt Gminy poinformował również, że środki na ten cel nie zostały przewidziane w budżecie 

województwa na ten rok, jednakże Gmina jest w kontakcie z radnymi Sejmiku Województwa 

Śląskiego, aby niektóre odcinki zostały wykonane. 

• Adam Francik – odniósł się do zadania „Rozwój energetyki rozproszonej opartej o odnawialne 

źródła energii na terenie Gminy Świerklaniec”. Zwrócił uwagę, że lista jest już zamknięta. Zwrócił 

się z zapytaniem, kiedy skończy się weryfikacja wniosków. Zwrócił również uwagę, że biuro obsługi 

Grantobiorców znajduje się w Tarnowskich Górach. Wystąpił z zapytaniem, czy mieszkańcy z listy 

rezerwowej mogą udać się do tego punktu celem weryfikacji swojego wniosku czy mają czekać, aż 

operator programu się z nimi skontaktuje.  

• Adrian Blondzik (Zastępca Wójta Gminy Świerklaniec) – poinformował, że 121 podmiotów 

zakwalifikowało się do programu, a ponad 80 jest na liście rezerwowej. Operatorem programu jest 

firma Ekoscan i to do niej w tej chwili należy weryfikacja wniosków i kontakt z osobami, które 

znajdują się na liście. Operator również będzie się kontaktował z osobami z listy rezerwowej                 

w sytuacji, gdy osoba z listy podstawowej nie będzie zainteresowana wzięciem udziału                            

w programie. 

• Grzegorz Zadęcki (Wójt Gminy Świerklaniec) – dodał, że punkt informacyjny w Tarnowskich Górach 

dostępny jest dla wszystkich mieszkańców, którzy wyrazili chęć udziału w programie. 

• Tadeusz Ledwoń – odniósł się do komunalizacji gruntów w rejonie Ostrożnicy, zwracając się                   

z zapytaniem, czy Gmina ma szansę pozyskać większy teren niż ten wskazany w sprawozdaniu. 

Następnie odniósł się do wniosków o ujawnienie praw własności w księdze wieczystej. Zwrócił się 

z zapylaniem czy jest to jednorazowy temat czy większe przedsięwzięcie, gdyż zdaniem Radnego, 

takich miejsc w Gminie, gdzie nie są płacone podatki jest dużo i należałoby to uregulować.  

• Adrian Blondzik (Zastępca Wójta Gminy Świerklaniec) – poinformował, że odnośnie Ostrożnicy, na 

ten moment, jest to tylko grunt, o którym mowa w sprawozdaniu Wójta. Natomiast jeśli chodzi          
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o wpisy praw własności w księgach wieczystych, Urząd dołoży wszelkich starań, aby jak najwięcej 

pozyskać tych podatków.  

• Tomasz Kania (Wiceprzewodniczący Rady Gminy) – na prośbę nieobecnego radnego Gerarda Nickla 

wskazał jako sprawy bieżące pozimowe remonty dróg: ul. Harcerskiej, 3 Maja, Wolności oraz 

okolice Ośrodka Zdrowia w Nakle Śląskim. Poinformował, że pełną treść wiadomości radnego 

przekaże w wiadomości e-mail. 

• Adrian Blondzik (Zastępca Wójta Gminy Świerklaniec) – poinformował, że udzieli wszelkich 

informacji w odpowiedzi na otrzymany e-mail. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

W tym punkcie obrad Przewodniczący Rady Pan Michał Nolewajka przedstawił swoją informację                          

o   działaniach podejmowanych między sesjami. Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy w zakresie podatków za 2024 rok. 

Beata Kochman (Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych) przybliżyła zebranym informacje 

dotyczące podatków za 2024 r. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 93 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 

Świerklaniec. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Łukasz Lesik – poinformował, że skarga, która wpłynęła pod obrady Komisji Skarg, Wniosków                 

i Petycji, dotyczyła niedotrzymania ustawowego terminu na odpowiedź mieszkańcowi. Po wysłaniu 

wyjaśnień Skarżącego oraz przedstawicieli Urzędu Gminy, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

jednogłośnie uznała skargę za zasadną. 

• Barbara Mateja-Kołodziej (Kierownik Biura Rady Gminy) – zwróciła się z prośbą o sprostowanie 

omyłek pisarskich projekcie uchwały. 

• Sebastian Nowak (Sekretarz Gminy) – poinformował, że opinia Wójta Gminy do omawianego 

projektu uchwały jest negatywna. Następnie poinformował, że w ocenie Urzędu Gminy, pismo 

złożone przez Skarżącego dnia 01.10.2024 r., nie skutkowało wszczęciem postępowania 

administracyjnego, do którego miałyby zastosowanie przepisy art. 35 i 36 Kodeksu postępowania 

administracyjnego, na które wprost powołuje się Skarżący. Dodał, że postępowanie 

administracyjne ma na celu doprowadzenie do rozstrzygnięcia w formie decyzji administracyjnej. 

W tym przypadku nie mogło do tego dojść, gdyż regulamin, co do którego Skarżący wnosi uwagi, 

został przyjęty uchwałą Rady Gminy. Jednakże wychodząc naprzeciw potrzebom mieszkańca, 

postanowiono, że pismo mieszkańca zostanie potraktowane jako wniosek i przekazane do Rady 

Gminy celem zajęcia się tematem. Dodał również, że Wójt nie uważa, że nic się nie stało.                          

Z pracownikiem, który zajmował się sprawą została przeprowadzona rozmowa, a w najbliższym 
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czasie pozostali pracownicy Urzędu zostaną przeszkoleni z zakresu Kodeksu postępowania 

administracyjnego.   

• Łukasz Lesik – poinformował, że Skarżący występował nie tylko w swoim interesie ale również 

innych mieszkańców. Dodał, że Skarżący nie ma obowiązku znać się na przepisach. Wyraził swoje 

zdanie, że w dobrym tonie byłoby pismo z Urzędu z informacją na jakie przepisy ewentualnie 

powinien się powołać. 

• Sebastian Nowak (Sekretarz Gminy) – odniósł się do wypowiedzi przedmówcy informując, że pismo 

mieszkańca było tak naprawdę zwykłą korespondencją, do której trzydziestodniowego terminu się 

nie stosuje.  Nadmienił, że w okresie pomiędzy złożeniem pisma a otrzymaniem odpowiedzi 

pracownik merytoryczny sprawą się zajmował, chociażby poprzez konsultowanie sprawy z policją. 

• Kazimierz Flakus - (Ad Vocem) – wyraził swoje zdanie, że pracownik Urzędu powinien wiedzieć jaka 

jest forma urzędniczej odpowiedzi na pytanie. Mieszkaniec, który złożył pismo nie oczekiwał decyzji 

administracyjnej, a zajęcia się Jego sprawą i zdaniem Radnego powinien otrzymać odpowiedź            

w terminie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 93 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Świerklaniec. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Kazimierz Flakus, Zbigniew Jarka, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Gerard Nowak 

PRZECIW (3) 

Mirosław Bacik, Adam Francik, Justyna Kotalczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Bacik, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Tomasz Kania, Eugeniusz Wajs 

NIEOBECNI (1) 

Gerard Nickel 

Uchwała Nr XVI/87/25 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Świerklaniec stanowi załącznik nr 6 

do protokołu. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 94 w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/353/18 Rady Gminy 

Świerklaniec z dnia 25 stycznia 2018r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne na terenie Gminy Świerklaniec oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 
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Po pozytywnej opinii Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych do projektu 94 w sprawie zmiany 

uchwały Nr LIII/353/18 Rady Gminy Świerklaniec z dnia 25 stycznia 2018r. w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne na terenie Gminy Świerklaniec oraz trybu            

i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 94 w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/353/18 Rady Gminy Świerklaniec     

z dnia 25 stycznia 2018r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne    

i fizyczne na terenie Gminy Świerklaniec oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania                          

i wykorzystania 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Zbigniew 

Jarka, Tomasz Kania, Justyna Kotalczyk, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Gerard Nowak, 

Eugeniusz Wajs 

NIEOBECNI (1) 

Gerard Nickel 

Uchwała Nr XVI/88/25 w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/353/18 Rady Gminy Świerklaniec z dnia 25 

stycznia 2018r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli              

i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne na 

terenie Gminy Świerklaniec oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 95 w sprawie przyjęcia programu osłonowego "Korpus 

Wsparcia Seniora w Gminie Świerklaniec" na rok 2025. 

Katarzyna Shuheber (Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej) poinformowała, że na realizację programu 

Gmina otrzymała środki z Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach. W ramach programu, głównym 

wsparciem dla seniorów z Gminy, będą opaski bezpieczeństwa, które monitorują ich stan zdrowia. 

 

Po pozytywnej opinii Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych do projektu uchwały nr 95 w sprawie 

przyjęcia programu osłonowego "Korpus Wsparcia Seniora w Gminie Świerklaniec" na rok 2025 

przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 95 w sprawie przyjęcia programu osłonowego "Korpus Wsparcia Seniora 

w Gminie Świerklaniec" na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Zbigniew 

Jarka, Tomasz Kania, Justyna Kotalczyk, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Gerard Nowak, 

Eugeniusz Wajs 

NIEOBECNI (1) 

Gerard Nickel 

Uchwała Nr XVI/89/25 w sprawie przyjęcia programu osłonowego "Korpus Wsparcia Seniora w Gminie 

Świerklaniec" na rok 2025 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 96 w sprawie zmiany uchwały nr LXXXVII/631/23 Rady Gminy 

Świerklaniec z dnia 30 listopada 2023 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,                              

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 

ich pobierania, a także szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru              

i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług (punkt zdjęto           

z porządku obrad). 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 97 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2025-2038. 

Ewa Bączkowska (Skarbnik Gminy) zwróciła się z prośbą o wprowadzenie autopoprawek do projektu 

uchwały nr 97 oraz projektu uchwały nr 98. Dodała, że autopoprawki dotyczą środków w wysokości 180 

tys. zł. na modernizację hali sportowej przy Szkole Podstawowej w Nakle Śląskim, w związku z aplikowaniem 

o środki finansowe z Programu Rozwoju Infrastruktury Sportowej. 

 

Po pozytywnej opinii Komisji Gospodarki, Budżetu i Inwestycji do projektu uchwały nr 97 w sprawie 

wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2025-2038, 

przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
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Rozpatrzenie projektu uchwały nr 97 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Świerklaniec na lata 2025-2038 z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Zbigniew 

Jarka, Tomasz Kania, Justyna Kotalczyk, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Gerard Nowak, 

Eugeniusz Wajs 

NIEOBECNI (1) 

Gerard Nickel 

Uchwała Nr XVI/90/25 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Świerklaniec na lata 2025-2038 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 98 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 

gminy na 2025 rok 

Po pozytywnej opinii Komisji Gospodarki, Budżetu i Inwestycji do projektu uchwały nr 98 w sprawie 

wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej gminy na 2025 rok, przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 98 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej gminy na 

2025 rok z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Zbigniew 

Jarka, Tomasz Kania, Justyna Kotalczyk, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Gerard Nowak, 

Eugeniusz Wajs 

NIEOBECNI (1) 

Gerard Nickel 

Uchwała Nr XVI/91/25 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej gminy na 2025 rok stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

13. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 30.01.2025 r. 
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Pan Michał Nolewajka, Przewodniczący Rady Gminy, poinformował, że do Biura Rady Gminy nie wpłynęły 

pisemne uwagi do protokołu, w związku z czym zgodnie z § 43 statutu Gminy Świerklaniec, protokół z sesji 

w dniu 30.01.2025 r. zostaje przyjęty bez konieczności głosowania. 

14. Informacje i komunikaty w sprawach bieżących. 

 

• Tadeusz Ledwoń – poinformował, że połączone posiedzenie komisji dotyczące wizji lokalnej na 

oczyszczalni ścieków odbędzie się w czwartek 6 marca br. O godz. 16.00. 

• Grzegorz Zadęcki (Wójt Gminy Świerklaniec) – odniósł się do pytania z ostatniej sesji odnośnie 

zobowiązań finansowych, jakie mogłyby ciążyć na Gminie. Poinformował, że przeciwko Gminie 

toczą się dwie sprawy sądowe, które zostały skonsolidowane w jedną związaną z rozliczeniem 

umowy z kanalizacją na łączną kwotę ok. 1mln zł. Drugim tematem jest sprawa folwarków. Umowa, 

która została podpisana w 2023 r., zakończyła się 31.07.2023 r. Zobowiązywała ona Gminę do 

wykonania pewnych działań. Działania te nie zostały wykonane i na Gminie ciąży obowiązek spłaty 

wycenionych gruntów, które  Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa przekazał Gminie. Urząd 

podejmuje rozmowy i działania, aby zaproponować inne rozwiązanie tego problemu. 

 

15. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Świerklaniec o godz. 15:42 zamknął XVI 

sesję Rady Gminy Świerklaniec 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Świerklaniec 

 

Protokołowała: B. Mateja-Kołodziej 


